



企业信用等级证书

CERTIFICATE OF ENTERPRISE CREDIT GRADE

重庆星灿医药科技有限公司：

北京天信国际信用评价有限公司对重庆星灿医药科技有
限公司的企业概况、经营状况、财务状况进行了系统的分
析与评估，确认该企业信用等级为：

AAA级

证书编号：TXXY235103
Certificate Number: TXXY235103

颁发日期：2023年10月16日
Date of Issue : Oct,16th,2023

有效期至：2026年10月15日
Date of Expiry : Oct,15th,2026

查询网址：http://www.toubiao.org.cn（中国招标投标网）

证书说明： Notes：

- 1、企业信用等级自评定之日起有效期为三年。
The enterprise credit grade is valid for 3 years starting from the date of issue.
- 2、企业信用等级实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，加盖
复审章后可继续使用；信用状况发生变化的，需重新评定信用等级并更换证书。
Shall be reviewed once a year within the validity period.If the credit status has
changed,the credit grade should be re-evaluated and the certificate should be
replaced.
- 3、有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。
If the enterprise changes the name within the period of validity,holder should
take the certificate to the issue unit to perform the changing procedures .
- 4、本证书只证明企业在有效期内的信用状况，不作他用。
The certificate is used for proving the credit during the the period of validity.
- 5、本证书不得修改，转借。
The certificate is not allowed to be modified, or rented out to other
people for operation.

复审记录： Re—examination record



扫一扫 查有效

